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Dagsorden  

1. Punkt Meddelelser 17.15 – 17.30 

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling Orientering om bl.a.: 
- Præsentationsrunde 
- Annes opstart 
- Hallen – nyt anlæg  
- Prøver 
- Skolepatruljen på tur 
- Venskabs-skole i Flensborg 
- Vedr. ekstern kommunikation (FB) 
- Bestyrelseskursus (Torben)  
- Skolemad er i gang 
- Nye børn (4 nye 1.april)  
- Rullende skolestart skoleåret 23/24 
- Mellemformer  
- Fra SFO  
- Etc. 

 
 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger  

Beslutning Rikke: 
- Der arbejdes på det nye halprojekt. Det planen at gå i gang med 

byggeriet i 2024. Højdepunktet | Idræts- og kulturcenter (xn--

hjdepunktet-ggb.dk) På skolen følger vi spændt projektet. 
Jesper: 

- Hammershøj skole er klar til at afholde prøver/eksamen 
- SP har haft en fantastisk ski-belønningstur  
- tur til Hovden i Norge i samarbejde med Nordre Skole. 
- Skolen har etableret et samarbejde med en skole i Flensborg. 

Anne: 
- Orienterede om overvejelser i forhold til at lukke skolens 

Facebook. 
- 4 nye elever er startet i 0. kl. pr. 1. april. 
- Orienterede om skolens tanker i forhold til at arbejde med 

mellemformer i skoleåret 23/24 og rullende skolestart. 
- Der er opstået mulighed for at skolen for centrale midler kan få 

renoveret skolekøkkenet. 
Torben: 

- Orienterede om tanker i forlængelse af bestyrelseskurset. 
Pernille: 

- Orienterede om samarbejde med klubberne på Sødalskolen og 
Brattingsborg- skolen. Aktiviteter, personale og materialer 
udlånes på tværs mellem klubberne. 

- Klubben arrangerer udflugt til Djurs Sommerland i uge 26. 
- Der planlægges fællespasning (SFO) i uge 28 med Ørum Skole. 

https://www.højdepunktet.dk/
https://www.højdepunktet.dk/


 
 

2. Punkt Ordinær regnskabsopfølgning 17:30 – 17.40 

Ansvarlig AV 

Sagsfremstilling Fremlæggelse af skolens aktuelle økonomi 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger Jesper orienterede 

Beslutning  

 
 

 
 
Kl. 18.00-18:30 Skolen er vært for at der serveres lidt mad.  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Punkt Revision af princip for undervisningens tilrettelæggelse 17.40 – 
18.00 

Ansvarlig AV/JH 

Sagsfremstilling I forbindelse med, at skolens ledelse ønsker mulighed for at planlægge 
med kortere skoledage i kommende skoleår – ønskes en opblødning i 
princippet for undervisningens organisering, så afsnittet vedr. tonede 
linjefag fjernes 

Arbejdsform Drøftelse og beslutning 

Bemærkninger  

Beslutning Bestyrelsen giver skolens frihed ledelse til at tilrette princippet. Det 
tilrettede princip godkendes på et senere møde. JH er ansvarlig for 
dette. 

4. Punkt Orientering vedr. skolefælleskabet 18.30 – 18.45 

Ansvarlig AV 

Sagsfremstilling Orientering om arbejdet med skolefælleskabet Ørum-Hammershøj. 

Arbejdsform  

Bemærkninger - På nuværende tidspunkt mødes vi i faste intervaller på tværs af 
ledelserne. 

- Vi arbejder med at udforme en fælles vision. 
- Ringetider harmoniseres skolerne i mellem. 
- Fællesmøde for personalet – uge 32. 
- Hvad gør vi i forhold til bestyrelsen? 

Beslutning  



5. Punkt Midler fra landdistrikts-udvalget 18.45 – 19.10 

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling Pulje til at fremme fritidsaktiviteter for børn og unge i landdistrikterne - 

Viborg Kommune 

 

Drøftelse om, at SB ved hjælp af ovenstående kan understøtte brobygning 

mellem skolerne i skolefælleskabet. 
Arbejdsform Drøftelse og evt. beslutning. 

Bemærkninger - Ideer: 
- Noget til smedjen 
- Materialer til fritidspædagogik. 
- Fodboldmål 

Beslutning  

 
 

 

 
 
 

7. Punkt Hvad arbejder vi for i skolebestyrelsen? 19.25 – 19.45  

Ansvarlig AV 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Drøftelse 

6. Punkt Hvad rør sig – Hvad gør vi fremadrettet. 19.10 – 19.25 

Ansvarlig Punktet ”Hvad rør sig” er et fast punkt på dagsordenen. Formålet med 
punktet er at sikre ”et rum” for, at alle bestyrelsesmedlemmer kan 
sætte ord på de signaler og input, de siden sidst har opfanget ift. 
skolen.  
 
Punktet er ikke et diskussionspunkt men en mulighed for: 
 

- At skoleledelsen kan besvare konkrete spørgsmål, og få hjælp 
til at styrke ledelsens eksterne kommunikation om konkrete 
forhold. 

- At bestyrelsen kan beslutte at dagsordensætte et aktuelt og 
relevant tema på et kommende bestyrelsesmøde. 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform  

Bemærkninger - Opmærksomhed i forhold til mobilpolitikken 
- Opmærksomhed i forhold til at elev der kører i traktor i skole. 

Skolen har været i dialog med de relevante parter i sagen og vil 
være det fremadrettet. 

- Ros til ”lyserøde tirsdage” i klubben 
- Opmærksomhed i forhold til puff-bars 
- En oplevelse af, at der er styr på driften af SFOen 

Beslutning  

https://viborg.dk/service-og-selvbetjening/hjaelp-til-foreninger-og-arrangoerer/tilskud-puljer-og-stoette/borgerforeninger-lokalraad-og-lignende/pulje-til-at-fremme-fritidsaktiviteter-for-boern-og-unge-i-landdistrikterne/
https://viborg.dk/service-og-selvbetjening/hjaelp-til-foreninger-og-arrangoerer/tilskud-puljer-og-stoette/borgerforeninger-lokalraad-og-lignende/pulje-til-at-fremme-fritidsaktiviteter-for-boern-og-unge-i-landdistrikterne/


Bemærkninger Kort drøftelse og meningstilkendegivelser. Punktet videredrøftes på et 
senere møde. 

Beslutning  

 
 
EVT:  

- Mødeindkaldelser til bestyrelsen (kalenderen). Alt andet dagsordner, 
referater, korrespondancer mv., foregår via Aula. 
 

 
 
M.v.h. 
 
Anne Vindberg-Larsen og Jesper Hoberg 
 


